
 
VERSLAG Bestuursvergadering 26/9 

Aanwezig: Julien Willems, Eddy Luts, Ben Lambrechts, Bart De Visser, Jean Roef 
Locatie: Club BC De Optimisten 
Agenda: 

- Enkele onregelmatigheden / Infrastructuur / Communicatie kalenders en uitslagen 
- Financieel overzicht / Sportbestuur en opmerkingen 

 
Enkele onregelmatigheden 
Er werden een paar onregelmatigheden vastgesteld in de club waarvoor aandacht nodig was. De 
voorvallen werden besproken maar door gebrek aan bewijzen kan er voorlopig geen gevolg aan 
gegeven worden. Er is beslist om de situatie in het oog te houden en aan te pakken zodra 
dergelijke voorvallen zich herhalen. 
Een mailbericht wordt opgemaakt en naar de leden verzonden. 
 
Infrastructuur 
Interne camera’s: De melding van het gebruik van interne camera’s wordt voor het sportjaar 24-
25 verlengd. De privacyregels van de club zullen aangepast worden (zichtbaar op de website) 
In het kader van inbraakpreventie zal een buitencamera bevestigd worden aan de voor-en 
achterdeur. 
 
Communicatie kalenders/uitslagen e.a. 
Kalenders en uitslagen blijven beschikbaar, zowel op de website als op het uithangbord in de 
club. De verslagen van vergaderingen worden niet meer bevestigd aan het ophangbord. Deze 
kunnen geraadpleegd worden in de ledenzone op de website. 
 
Financieel overzicht 
Eddy Luts (penningmeester) bespreekt de financiële situatie van de club. De financiële 
overeenkomst met de gemeente ivm de aanpassing van de verwarming is lopende. De algemene 
cijfers zijn positief en er zijn geen noemenswaardige opmerkingen. 
 
Sportbestuur 
Lidkaarten: Bart heeft zich geïnformeerd bij Gust Vanherck, deze bevestigt dat er dit sportjaar 
geen lidkaarten zullen worden uitgedeeld. 
Clubavond organiseren: Er wordt een clubavond georganiseerd op vrijdag 11/10 met de 
bedoeling om op een gezellige manier tegen andere clubleden te spelen en de clubgeest te 
bevorderen. 
Clubkampioenschap: We organiseren ook dit sportjaar een clubkampioenschap. Bart gaat 
beide voorstellen uitwerken. 
Biljarttornooi: Mogelijk organiseren we een biljarttornooi na het seizoen. Dit moet uitgewerkt 
worden en Bart komt met een paar voorstellen. 
 
Opmerkingen 
Bart meldt:  

- Biljarttafel 4 en 5 vertonen krassen en op de lakens zijn duidelijke sporen van slijtage 
zichtbaar. We bekijken of de lakens kunnen vervangen worden. 

- Een competitiewedstrijd heeft altijd voorrang op een training of het recreatie biljarten. 
Indien mogelijk de wedstrijd zo min mogelijk te storen. Er mag gewoon getraind en biljart 
gespeeld worden. Als de biljartbezetting het toelaat laten we het biljart vrij naast de 
wedstrijd. 

 

Het bestuur 


